
Informace o kůrovci od občana Benešova nad Ploučnicí  pana Ing.  Jiřího  Pucholta

Ad: Je v     boji proti kůrovci správné kácení lesů?  

Drazí, ale opravdu drazí, tvůrcové divočiny v Česku, vážená paní Řídká. 

                       Kůrovec se v lesích po celém Česku nenamnožil sám od sebe, dostal se 
tam tak zvanou
pasivní migrací ze Šumavy, kde byl úmyslně množen na mnoha tisících hektarech více 
než 20 let, též zásluhou hnutí Duha a Děti země.
                       Ke škodám na porostech Šumavského národního parku, způsobeným 
kůrovci (a
nezodpovědným přístupem vedení NP a MŽP k likvidaci polomů), s nimiž jsou spojeny
milionové náklady na řešení povodní, jako následků silnějších dešťů, při nichž odtéká 
ze Šumavy voda, která dříve zásobovala prameny v podhůří, v současnosti řeší 
majitelé českých lesů následky toho, na co nás na lesnické fakultě ČVUT již před 
šedesáti léty upozorňoval pan docent Balabán při přednášce o biologii lýkožrouta:
                  Při kalamitním rojení kůrovce postačí několik mraků typu cumulus 
(česky sloha), aby rojící se lýkožrouty zvedly do potřebné výšky, a vítr je pak 
odnese až do vzdálenosti 300 km. Nebezpečí spočívá v tom, že při letním 
rojení samičky, oplodněné při jarním rojení, začínají ihned s kladením 
sesterského pokolení.
Vlastníci lesů, včetně České republiky, v jejíchž lesích hospodaří Lesy ČR, s. p.,
jsou teď jistě vděčni NP Šumava za dárky posílané po větru na jejich lesy, sužované letošním suchem. 
                  V Děčínském deníku dne 4. června 2018 vyšel článek:
                  „Civilizovaní lidé v rezervacích nestavějí“
dovolím si parafrázovat pana autora:
„Civilizovaní lidé, ze země tisíce let civilizované, nedělají divočinu.“  
Totéž platí o likvidátorech českého venkova a nejúrodnějších polí kolem Prahy.
Sedláka v paneláku nevychováte a selského rozumu v Česku ubývá.
                  A ještě jeden citát z internetu:
Ministr životního prostředí Brabec: „Není pravda, že kůrovec se šíří z národních parků. Že by ze 
Šumavy kůrovec doletěl až do Beskyd, takového turbokůrovce nikdy nikdo neviděl. Myslím, že ho 
nemá ani armáda.“
                  Není divu, že situace s kůrovcem dospěla tak daleko, když ministři ŽP mají takové mezery 
ve znalosti meteorologie a biologie kůrovce. Pan ministr by se měl zeptat paní Zárybnické z ČT, čím 
jsou přenášena rogala, kluzáky a větroně, že doletí tak daleko, a jak je možné, že prach ze Sahary 
přeletí Středozemní moře, Alpy a Šumavu až na sever Čech. Že by taky TURBOPRACH?   
                  Jako student jsem byl na třech protikůrovcových brigádách na Šumavě, proto se mne těžce 
dotýká jednání současných eko… …istů, (možno doplnit …aktiv… nebo …teror…) v šumavských lesích. 

V Benešově nad Ploučnicí 14. července 2018.

                                                                                          Ing. Jiří Pucholt 
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